

Prayer Needs For The Arab World & The U.S. In The 21st Century



احتياجات الصلاة
لأجل البلاد العربية و الولايات المتحدة
في القرن الحادي و العشرين

“Call unto Me,
and I will
answer you”
Jer. 33:3

“أدعني
فأجيبك”

أرميا 3:33

PRAYER REQUESTS FOR:

طلبات الصلاة من

Arabian
Peninsula

شبه
الجزيرة

1. The church in **Kuwait** to continue to grow and for the home meetings to be more effective. Praise for the recent **revival meetings** that took place last March. Pray for their fruit to continue manifesting, and for more revivals.
2. The church in **Bahrain** to persevere and expand in its outreach. Pray for safety and effectiveness for Pastor Hani. Pray for the church in **Abu Dhabi**, and for Pastor Salim.
3. Praise for the encouraging news about the ever growing home meetings in **Saudi Arabia**. Pray for safety and effectiveness for all servants, and expansion of all Christian ministries.

1. الكنيسة في الكويت لتستمر في نموها. ولأجل اجتماعات البيوت لتزداد تأثيراً. شكر وامتنان من أجل أيام النهضة في مارس الماضي. صلاة لكي تدوم ثمارها. صلاة أيضاً من أجل نهضات أكثر في المستقبل.
2. الكنيسة في البحرين لتثبت وتكمل امتدادها. صلاة لحماية وفاعلية كل الخدام وخصوصاً القس هاني. صلاة من أجل الكنيسة في أبوظبي ومن أجل القس سليم.
3. شكر وامتنان من أجل الأخبار المشجعة جداً عن نمو اجتماعات البيوت في السعودية. طلبه من أجل حماية وفاعلية لجميع الخدام

Sudan
& Libya

السودان
وليبيا

1. Praise for the continued growth of the church in **North Sudan**. Pray for safety & effectiveness for pastors: Maurice, Kodi & Hafez. Pray for the coming crusade in Delang. Praise for the significant growth of the **church in South Sudan**. Pray for the **coming elections in July**, that will determine the independence of the South.
2. Praise for the continued advance of the gospel in **Darfur** despite all difficulties. Pray for effectiveness of the **radio & Christian publication ministry in the Fur language**. Pray also for safety of all Teachers and Evangelists.
3. Praise for the revival occurring in **Libya**. Pray that the six evangelical churches will multiply and the many home meetings to continue to grow in **Libya** despite the fear of persecution. Pray for pastors: Clement, John, and Magdy. Pray also for continued growth of Christian ministry in the women prison.

1. شكر لاستمرار نمو الكنيسة في شمال السودان. وطلبه لحماية وفاعلية خدام الرب: موريس، كودي وحاظ. طلبه من أجل نجاح النهضة في مدينة ديلانغ. شكر من أجل النمو الكبير للكنيسة في جنوب السودان. طلبه لكي تتم مشيئة الرب في الانتخابات القادمة في يوليو لتقرير مصير الجنوب.
2. شكر من أجل تكميل نشر الإنجيل في دارفور بالرغم من الظروف الصعبة. طلبه من أجل فاعلية خدمة الاداعه والمطبوعات بلغة الفور. طلبه أيضاً لحماية وفاعلية كل المعلمين والمبشرين هناك.
3. شكر من أجل النهضة الحاصلة في ليبيا. صلاة لأجل تضاعف الكنائس الإنجيلية الست و لاجتماعات البيوت الكثيرة في ليبيا لكي تنمو برغم مخاوف الاضطهاد، ولأجل القس كليمنت والقس جون والقس مجدي. طلبه لكي يستمر نمو العمل داخل سجن النساء.